
У К Р А Ї Н А

КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА РАДА

П Р О Т О К О Л  №  11

засідання постійної комісії Кіровоградської міської ради з питань
діяльності ради, депутатської етики, Регламенту міської ради,

відзначення нагородами, забезпечення законності, релігії, засобів масової
інформації, регуляторної політики, підприємництва, інвестицій та

зовнішньоекономічної діяльності

від 15 грудня 2016 року м.Кропивницький

Голова комісії: Демченко М.І.

Присутні члени комісії: Линченко  М.Д. – заступник  голови комісії,

Смірнов В.О. – секретар комісії,

Бойко С.В.

Відсутні члени комісії: Ніжнікова А.О.

Запрошені: Масло Л.Я. – начальник управління апарату

Кіровоградської міської ради,

Бочкова  Л.Т.  –  начальник  фінансового

управління Кіровоградської міської ради,

Балакірєва  С.М.  –  начальник  відділу

кадрової  роботи  Кіровоградської  міської

ради,

Якунін С.В. - начальник відділу по роботі із

засобами  масової  інформації

Кіровоградської міської ради,

Пидорич  В.О.  – заступник  начальника

управління  земельних  відносин  та  охорони

навколишнього  природного  середовища

Кіровоградської міської ради

Присутні: Представники засобів масової інформації 

Порядок денний:

1. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  766 «Про

міський бюджет на 2017 рік»



Доповідає: Бочкова Л.Т. - начальник фінансового

управління  Кіровоградської  міської

ради

2. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  769  «Про

перейменування  фінансового  управління  Кіровоградської  міської  ради  та

затвердження  Положення  про  фінансове  управління  Кропивницької  міської

ради»

Доповідає: Бочкова Л.Т. - начальник фінансового

управління  Кіровоградської  міської

ради

3. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  824  «Про

затвердження Програми фінансового забезпечення нагородження відзнаками

міської ради та виконавчого комітету на 2017 рік»

Доповідає: Балакірєва  С.М.  –  начальник  відділу

кадрової  роботи  Кіровоградської  міської

ради

4. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  825  «Про

затвердження Програми з розвитку і управління персоналом в міській раді на

2017 - 2019 роки»

Доповідає: Балакірєва  С.М.  –  начальник  відділу

кадрової  роботи  Кіровоградської  міської

ради

5. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  819 «Про

затвердження Програми економічної підтримки  засобів масової інформації

міста Кропивницького на 2017 рік»

Доповідає: Якунін С.В. - начальник відділу по роботі із

засобами  масової  інформації

Кіровоградської міської ради

6.  Про  розгляд пропозицій  до  змін  в  Регламент  Кіровоградської

міської  ради  сьомого  скликання  щодо  порядку  підготовки,  презентації  та

розгляду  питань  про  регулювання  земельних  відносин  (на  виконання

рішення міської ради від 02 листопада 2016 року № 576 «Про колективний

депутатський запит депутатів Кіровоградської міської ради»)

Доповідають: Смірнов В.О. – депутат міської ради,

Пидорич  В.О.  – заступник  начальника

управління  земельних  відносин  та  охорони

навколишнього  природного  середовища

Кіровоградської міської ради
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7. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  279  «Про

внесення  доповнення  до  Положення  про  постійні  комісії  Кіровоградської

міської ради сьомого скликання»

Доповідає: Масло Л.Я. – начальник управління апарату

Кіровоградської міської ради

8. Про погодження проекту рішення міської ради № 280 «Про зміни в

складі  постійної  комісії  Кіровоградської  міської  ради  з  питань  житлово-

комунального господарства, енергозбереження та комунальної власності»

Доповідає: Масло Л.Я. – начальник управління апарату

Кіровоградської міської ради

9. Про  звіт  міського  голови  Райковича  А.П.  перед  територіальною

громадою на відкритій зустрічі з громадянами

Доповідає: Демченко  М.І.  –  голова  постійної  комісії

Кіровоградської  міської  ради  з  питань

діяльності  ради,  депутатської  етики,

Регламенту  міської  ради,  відзначення

нагородами,  забезпечення  законності,

релігії,  засобів  масової  інформації,

регуляторної  політики,  підприємництва,

інвестицій  та  зовнішньоекономічної

діяльності

1. СЛУХАЛИ:

Бочкову  Л.Т.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  проектом  рішення

міської ради  № 766 «Про міський бюджет на 2017 рік» та пояснила основні

його положення.

В  обговоренні  питання  взяли  участь  всі  члени  комісії.  Начальник

фінансового управління Бочкова Л.Т. відповіла на запитання членів комісії.

До роботи комісії долучився депутат Линченко М.Д.

ВИРІШИЛИ:

Погодити проект рішення міської ради № 766 «Про міський бюджет на

2017 рік».

                                            Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.
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2. СЛУХАЛИ:

Бочкову  Л.Т.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  проектом  рішення

міської  ради  №  769  «Про  перейменування  фінансового  управління

Кіровоградської  міської  ради  та  затвердження  Положення  про  фінансове

управління  Кропивницької  міської  ради»,  пояснила  причини  підготовки

проекту рішення та основні його положення.

В обговоренні питання взяли участь всі члени постійної комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект  рішення  міської  ради №  769  «Про  перейменування

фінансового  управління  Кіровоградської  міської  ради  та  затвердження

Положення про фінансове управління Кропивницької міської ради».

                                            Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

3. СЛУХАЛИ:

Балакірєву  С.М.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  проектом  рішення

міської ради № 824 «Про затвердження Програми фінансового забезпечення

нагородження відзнаками міської ради та виконавчого комітету на 2017 рік»,

пояснила причини підготовки та основні його положення.

В  обговоренні  питання  взяли  участь  всі  члени  комісії.  Начальник

відділу  кадрової  роботи  Балакірєва  С.М.  відповіла  на  запитання  членів

комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект  рішення  міської  ради №  824  «Про  затвердження

Програми фінансового забезпечення нагородження відзнаками міської ради та

виконавчого комітету на 2017 рік».

Результати голосування:

«за» – 4 (одноголосно).

Рішення прийнято.

4. СЛУХАЛИ:

Балакірєву  С.М.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  проектом  рішення

міської  ради  №  825 «Про  затвердження  Програми  з  розвитку  і  управління

персоналом  в  міській  раді  на  2017  -  2019  роки»,  пояснила  причини  його

підготовки та основні положення.
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В  обговоренні  питання  взяли  участь  всі  члени  комісії.  Начальник

відділу  кадрової  роботи  Балакірєва  С.М.  відповіла  на  запитання  членів

комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект  рішення  міської  ради № 825  «Про  затвердження

Програми  з  розвитку  і  управління  персоналом  в  міській  раді  на

2017 - 2019 роки».

Результати голосування:

«за» – 4 (одноголосно).

Рішення прийнято.

5. СЛУХАЛИ:

Якуніна  С.В.,  який  пояснив  причини  підготовки проекту  рішення

міської  ради  № 819 «Про  затвердження  Програми  економічної  підтримки

засобів  масової  інформації  міста  Кропивницького  на  2017 рік» та  основні

його положення.

В  обговоренні  питання  взяли  участь  всі  члени  комісії.  Начальник

відділу  по  роботі  із  засобами  масової  інформації  Якунін  С.В.  відповів  на

запитання членів комісії.

ВИСТУПИЛИ:

Смірнов  В.О.,  секретар  комісії,  який  зауважив,  що  великі  кошти

направляються  на  фінансування  вісника  міської  ради  «Вечірня  газета»,

необхідно дискутувати в сесійній залі чи потрібні такі видатки.

Линченко  М.Д.,  заступник  голови  комісії,  запропонував  погодити

проект  рішення  міської  ради  № 819 «Про  затвердження  Програми

економічної підтримки  засобів масової інформації  міста Кропивницького на

2017 рік».

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  проект  рішення  міської  ради №  819 «Про  затвердження

Програми  економічної  підтримки  засобів  масової  інформації  міста

Кропивницького на 2017 рік».

                                            Результати голосування:

“за” – 1,

“проти” – 0,

“утримались” – 3.

Рішення не прийнято.

6. СЛУХАЛИ:

Смірнова В.О., який ознайомив членів комісії з пропозиціями до змін в

Регламент  Кіровоградської  міської  ради  сьомого  скликання  щодо  порядку

підготовки,  презентації  та  розгляду  питань  про  регулювання  земельних
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відносин та  проектом  рішення  міської  ради  «Про  зміни  до  Регламенту

Кропивницької міської ради сьомого скликання стосовно «Окремого порядку

підготовки розгляду та прийняття міською радою рішень із деяких питань»,

який  підготовлено  на  виконання  рішення  міської  ради  від  02  листопада

2016  року  №  576  «Про  колективний  депутатський  запит  депутатів

Кіровоградської міської ради».

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

Депутат Линченко М.Д. вийшов із зали засідань.

ВИСТУПИЛИ:

Пидорич В.О., заступник начальника управління земельних відносин та

охорони  навколишнього  природного  середовища,  який  надав  інформацію

членам  комісії  щодо  порядку  розгляду  питань  про  регулювання  земельних

відносин та підготовки відповідних проектів рішень міської ради. Повідомив,

що  управління  не  вбачає  доцільним  доопрацювання  пропозицій  змін  до

Регламенту  Кіровоградської  міської  ради  сьомого  скликання  щодо порядку

підготовки,  презентації  та  розгляду  питань  про  регулювання  земельних

відносин, так як всі питання ретельно вивчаються на постійній комісії міської

ради  з  питань  архітектури,  будівництва,  реклами,  регулювання  земельних

відносин та охорони навколишнього природного середовища. Також нагадав,

що доступ на засідання комісії є вільним і депутат, зацікавлений в розгляді

питань щодо регулювання земельних відносин може бути присутнім з правом

дорадчого голосу.

Смірнов  В.О.,  секретар  комісії,  наголосив  на  тому,  що  мова  йде,  в

першу  чергу,  про  вивчення  питань  щодо  регулювання  земельних  відносин

громадянами міста, тому інформаційні картки до проектів рішень необхідно

передбачити. Також  зауважив,  що  при підготовці проектів  рішень можливі

помилки,  тому  потрібно  готувати  окремі  рішення  по  кожній  заяві  аби  не

виникали питання.

Депутат Смірнов В.О. запропонував погодити проект рішення міської

ради  «Про  зміни  до  Регламенту  Кропивницької  міської  ради  сьомого

скликання  стосовно  «Окремого  порядку  підготовки  розгляду  та  прийняття

міською радою рішень із деяких питань».

Голова комісії Демченко М.І. підтримав пропозицію Смірнова В.О. та

запропонував погодити зазначений проект рішення, підготовлений депутатом

Смірновим В.О.

Заступник  начальника  управління  земельних  відносин  та  охорони

навколишнього природного середовища Пидорич В.О. відповів на запитання

членів комісії.

ВИРІШИЛИ: 

1. Погодити  проект  рішення  міської  ради «Про  зміни  до  Регламенту

Кропивницької міської ради сьомого скликання стосовно «Окремого порядку

підготовки розгляду та прийняття міською радою рішень із деяких питань».
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2. Рекомендувати  міському голові Райковичу А.П.  внести до порядку

денного  чергової  сесії  Кіровоградської  міської  ради  проект  рішення  міської

ради «Про  зміни  до  Регламенту  Кропивницької  міської  ради  сьомого

скликання  стосовно  «Окремого  порядку  підготовки  розгляду  та  прийняття

міською радою рішень із деяких питань».

Результати голосування:

«за» – 3 (одноголосно).

Рішення прийнято.

7. СЛУХАЛИ:

Масло Л., яка ознайомила членів комісії з проектом рішенням міської

ради  № 279 «Про внесення  доповнення до Положення про постійні комісії

Кіровоградської міської ради сьомого скликання» та пояснила причини його

підготовки.

ВИСТУПИЛИ:

Бойко С.В., член постійної комісії, який запропонував не погоджувати

запропонований  проект  рішення,  тому  що  це  небезпечний  прицендент.

В  подальшому  під  кожного  бажаючого  можна  буде   змінювати  склад

постійних комісій міської ради, їх кількість тощо.

Демченко М.І., голова постійної комісії, який запропонував підтримати

пропозицію депутата Бойка С.В.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 

1.  Не  погодити  проект  рішення  міської  ради  №  279 «Про  внесення

доповнення до Положення про постійні комісії Кіровоградської міської ради

сьомого скликання».

2.  Рекомендувати  міському  голові  Райковичу  А.П.  зняти  з  порядку

денного  сьомої  сесії  Кіровоградської  міської  ради  проект  рішення  міської

ради  № 279 «Про внесення  доповнення до Положення про постійні комісії

Кіровоградської міської ради сьомого скликання».

Результати голосування:

«за» – 3 (одноголосно).

Рішення прийнято.

8. СЛУХАЛИ:

Масло Л.Я., яка ознайомила членів комісії з проектом  рішення міської

ради  №  280 «Про  зміни  в  складі  постійної  комісії  Кіровоградської  міської

ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  енергозбереження  та

комунальної  власності»,  пояснила  основні  його  положення  та  причини

підготовки.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.
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ВИРІШИЛИ: 

1. Не погодити проект рішення міської ради № 280 «Про зміни в складі

постійної  комісії  Кіровоградської  міської  ради  з  питань  житлово-

комунального господарства, енергозбереження та комунальної власності»

2.  Рекомендувати  міському  голові  Райковичу  А.П.  зняти  з  порядку

денного  сьомої  сесії  Кіровоградської  міської  ради  проект  рішення  міської

ради  №  280 «Про  зміни  в  складі  постійної  комісії  Кіровоградської  міської

ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  енергозбереження  та

комунальної власності».

Результати голосування:

«за» – 3 (одноголосно).

Рішення прийнято.

9. СЛУХАЛИ:

Демченка  М.І.,  який  повідомив  членам  комісії,  що  на  його  думку,

річний  звіт  міського  голови  Райковича  А.П.,  який  відбувся  28.11.2016  на

телевізійному  каналі  КОДТРК  «Кіровоград»,  був  проведений  у

невідповідності  до  чинного  законодавства  України,  а  саме:  частини  7

статті  42  Закону  України  «Про  місцеве  самоврядування  в  Україні»,  яка

трактує,  що  міський  голова  звітує  про  свою  роботу  перед  територіальною

громадою на відкритій зустрічі з громадянами. Демченко М.І. зауважив, що

звіт  міського  голови   по  телебаченню  був,  але  перед  громадянами  на

відкритій зустрічі міський голова не звітував.

Голова  постійної  комісії  вніс  пропозицію  рекомендувати  міському

голові прозвітувати перед громадою на відкритій зустрічі, як цього вимагає

частина 7 статті 42 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні».

Депутат Линченко М.Д. долучився до роботи комісії.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 

Рекомендувати міському голові Райковичу А.П. провести річний звіт у

відповідності  до  частини  7  статті  42  Закону  України  «Про  місцеве

самоврядування в Україні».

Результати голосування:

“за” – 3,

“проти” – 0,

“утримались” – 1.

Рішення прийнято.

Голова комісії М.Демченко

Секретар комісії В.Смірнов
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